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Ook zonder dat we een foto op het scherm tonen zijn we er in dit huis allemaal van 

doordrongen dat voor oorlogsgeweld vluchtende mensen, kinderen, peuters onderweg 

naar een veiliger oord het leven laten. We weten ook dat velen het gelukkig wél halen. 

Een aantal vluchtelingen wordt zoals bekend hier in Zwolle opgevangen, voor de tweede 

maal in de noodopvang in de IJsselhallen. Anderen hebben een verblijfsstatus gekregen 

en wonen in onze stad. Maar voor veel mensen moeten we nog opvang zien te 

organiseren. Probleem is bijvoorbeeld dat omdat er te weinig huisvesting voor zogeheten 

statushouders beschikbaar is, deze mensen langdurig, soms jaren, in een asielzoekers-

centrum doorbrengen. 

 

Vorig jaar heeft GroenLinks al aangedrongen op een actieve opstelling van het 

gemeentebestuur om leegstaande panden in de stad in te zetten voor permanente 

opvang van asielzoekers in Zwolle. We weten dat B&W na een aanvankelijk terughou-

dende opstelling inmiddels contact heeft met het COA (Centraal orgaan Opvang 

Asielzoekers) over de vestiging van een asielzoekerscentrum in onze stad. De afgelopen 

tijd is het probleem van het tekort aan opvangmogelijkheden echter alleen maar 

nijpender geworden. 

 

Daarom wil GroenLinks van de burgemeester weten of er op korte termijn 

een asielzoekerscentrum in Zwolle komt. 

 

De minister-president stelde afgelopen donderdag dat "het bestaande instrumentarium" 

niet toereikend is. Het kabinet stelt daarom een task force in. GroenLinks ziet graag dat 

initiatiefrijk en sociaal Zwolle actief een flinke steen bijdraagt. Daarbij denken we 

concreet aan ruimte en steun voor inwoners die initiatieven ontplooien zoals de actie 'Ik 

ben gastgezin voor een vluchteling' in Apeldoorn, waar al 20.000 aanmeldingen zijn 

binnengekomen, ook uit Zwolle. Daarnaast is het denkbaar om leegstaand vastgoed, al 

dan niet gemeentelijke panden, in te zetten om mensen tijdelijk te huisvesten.  

 

Onze vraag is dus of het college van B&W actief en desnoods met 

onconventionele maatregelen wil bijdragen aan de opvang van meer 

vluchtelingen.   

 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Remko de Paus 

Patrick Rijke 

http://www.gastgezinvoorvluchteling.nl/
http://www.gastgezinvoorvluchteling.nl/

